
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Sprejeta mehka varianta zadrževanja voda
Na petem skupnem zasedanju skupščinskih zborov so

delegati ludi tokrat postavili precej delegatskih vprašanj
'• o katcnh pišemo v posebnem prispevku. Bogdan Bradač
; je dal v razpravo in sprejem nekoliko spremenjen dnevni

red in sicer. da skupščina namesto najavljenc točke - os-
nutka odloka o lokacijskem načrtu za območje urejanja
VM 41/2 zadrževalnik Božna uvrstijojjredlog stališč iz-
vršnega sveta v zvezi z izgradnjo zad*valnika Božna.
Brez pripomb je bila sprememba sprejeta.

Na dnevnem redu je bila sicer tudi razprava o osnutku
• nove slovenske uslave a so se delegati strinjali. da je bila
'• 19. novembra javna razprava pravzaprav že opravljena.
• f Delegat Demos-a Matija Kavčič je opozoril. da ustavni
n.^osnutek daje preveč poudarka italijanski in madžarski
•,-• manjšini. Sicer pa je bil sprejet sldep. da se stališča in

predloge iz že omenjene javne razprave posreduje ustav-
ni komisiji.

Razprava o zdravstveni in socialni strukturi v domovih
slarejših občanov, sodelovali so Ciril Stanič. Špcla Pu-
gelj. Tone Malovrh. Vojka Toni. Niko Vojnovič. Peter
Vrhunc in predstavniki predlagatelja gradiva. je odprla
aktualno vprašanje kot so nujnost izgradnje »sanatorijev«

odprtega tipa. zagotavljanja ustreznih kadrovskih norma-
tivov. da sc vloga sklada SPIZ za domove starejših okrepi
ter. da se ob tem išče primerne oblike skrbi in pomoči
(laična pomoč verskih ustanov ). Odbor za družbeno-
ekonomske odnosc pa je pridal še mnenje. da bi tovrstni
premik morali napraviti tudi na mestnem nivoju pred-
vsem v smeri dodatnega programa možnih objektov po-
daljšanega zdravljenja. Soglasno je bil sprejet predlog
predlagatelja.

Osrednja točka pa so bila stališča izvršnega sveta v zve-
zi z izgradnjo zadrževalnika Božna. V njih je bilo zapisa-
no naj skupščina ae obravnava osnulka odloka o lokacij-
skem načrtu, da se predlaga republiškemu izvršnemu
svetu naj v zvezi z razreševanjem varnosti pred poplava-
mi na območju Horjulščice. Gradaščice in viškega dela
Ljubljane spremeni svoje planske dokumente (zadrže-
valnik Božna je bil namreč obvezno republiško izhodišče
plana) pri čemer Božna ne bo upoštevana kot edina
oblika zaščite. da se upošteva pomisleke in sugestije
dosedanjih razprav, dalje, da republiška vodna uprava
uskladi projekte s flnančnimi možnostmi, viško območje

naj se glede zaščite pred poplavami uvrsfi kot prednost-
no, pred ponovno obravnavo prostorskih načrtov pa
morajo v bodoče pripravljalci gradiv poskrbeti za boljšo
obveščenost o načrtovanih posegih. Po širši obrazložitvi
je sledila razprava v kateri so sodelovali delegati Ciril
Stanič. Marjan Keršič-Belač. Ivan Polajnar. Brane Vra-
njek. Stane Trček in Bogdan Bradač. Zapišemo lahko,
da je večina razpravljalcev soglašalo z razumnejšimi in

• bolj življenjskimi stališči prcdlajialclja. saj vsc možnosti
zaščile niso bile cnakovredno predstavljene. zatorej fe
nesmiselno vztrajati pri eni. dragi. in še za to ni zagolov-
ljenih sredstev. Vrsto pomislekov je izrekel predstavnik
strokovnega predlagatelja Aleš Horvat iz PUH-a, češ. da
argumenti strokovno ne vzdržijo. V končnici razprave pa
je velika večina delegatov sprejela omenjena stališča. ki
pa so bila po vsebini takšna kot stališča skupščinskega
odbora. ki je še posebej opozoril. da je vsako prenagljeno
sprejemanje odloka nepotrebno. l

Delegati so z veliko večino glasov sprejeli tudi sklep
o začasnem ukrepu družbenega varstva v zavoduza teh-
nično izobraževanje. V omenjenem zavodu so bile že

nekaj prisotne precejšnje motnje v samoupravnih odno-
sih. prekoračitve pooblastil in zlorabe položaja direktori-
ce ter vrsto drugih nepravilnosti. <

Oba odloka. ki sta zadevala melioracije. sta bila pfrav
tako sprejeta. Ciril Stanič iz KS Kolezija je bil edini
razpravljalec ob osnutku odloka o razglasitvi Ijubljanske-
ga botaničnega vrta za naravno znamenitost. Izrazil je
pomislek. češ. da bi morali dopustiti tudi možnosti za
manjše odmike (odstranitev nekaterih dreves) v primeru
spremenjene prometne areditve, sicer pa je bi osnuiek
sprcjet.

Tokral je bilo gradivo za mestno skupščino prepoino
predloženo in vsi delegati z njim niso bili seznanjeni.
Obravnaval ga je izvršni svet in na njegov predlog so
delegati sprejeli sklep. da predlagajo mestni skupščini
umik osnutka sprememb mestnega statuta. v nasprotnem
primmru naj zanj ne glasujejo.

Delegati pa so se stnnjali tudi s stališči skupščinskega
odbora za varslvo okolja in komunalo okrog rešitev
Južnega centra in Ilovice. ki na zadnjem zasedanju z sta-
lišči izvršnega sveta niso bila usklajena.


